
Zápisnica 

z komisie výstavby a životného prostredia konanej dňa 22.11.2023  

 

Prítomní:   

Beata Janatová  

Peter Kolega 

Ján Žatko 

 

Rudolf Brídzik 

Pavol Kopačka 

Fridrich Pokorný 

Milan Miler 

Ján Rábek 

 

Ospravedlnení:  

Marek Čechovič 

Ivan Hirländer 

Vladimír Kočvara 

 

Program:   
 

1. Komisia bola oboznámená s programom, hlasovanie o schválení programu: 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  3  0   0 

neposlancov 5  0   0 

 
 

2. Podnety pre aktualizáciu územného plánu centrálnej mestskej zóny v MČ Bratislava-

Devínska Nová Ves 

Stanovisko komisie: 

Členovia komisie navrhujú predĺžiť termín predloženia pripomienok k aktualizácii ÚP 

centrálnej mestskej zóny MČ Bratislava-Devínska Nová Ves do najbližšieho termínu 

zasadnutia komisie v roku 2024. 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  3  0   0 

neposlancov 5  0   0 

 

 

3. Devínska Kobyla – zvýšenie stupňa ochrany prírody a krajiny 

Členovia komisie boli pani predsedníčkou komisie oboznámení so závermi pracovného 

stretnutia na MŽP SR dňa 21.11.2023, kde boli prerokované pripomienky k nariadeniu vlády 

SR, ktorým bol odsúhlasený zvýšený stupeň ochrany prírody na štvrtý, resp. piaty stupeň 

ochrany prírody a krajiny na Devínskej Kobyle.  

Stanovisko komisie k informácii o zvýšenom stupni ochrany prírody v k.ú. Devínska Nová 

Ves: Komisia berie na vedomie informáciu o pracovnom stretnutí na MŽP SR, kde boli 

prerokované pripomienky k nariadeniu vlády SR ktorým sa zvyšuje stupeň ochrany prírody 

a krajiny na Devínskej Kobyle. 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  3  0   0 

neposlancov 5  0   0 
 

 



4. Vyhodnotenie činnosti Komisie výstavby a životného prostredia za uplynulé obdobie 

roku 2023 

Predsedníčka komisie pani Beata Janatová zhrnula činnosť komisie výstavby a ŽP v roku 

2023, vyhodnotila viaceré pozitívne aktivity v oblasti výstavby a rekonštrukcie objektov 

mestskej časti ako aj snahu a záujem členov komisie pomôcť pri jej zveľaďovaní. 

 

5. Rôzne 

V rámci diskusie boli členovia komisie informovaní: 

- Príprava urbanistickej štúdie „Vukovarská“ 

- Informácia o postupe prípravy výstavby turbookružnej križovatky pri vjazde do DNV. 

 

Záver: Členovia komisie po krátkej diskusii vzali informácie na vedomie. 

 

 

Na záver predsedníčka komisie poďakovala všetkým členom komisie za účasť a ukončila 

zasadnutie na MÚ DNV o 18,00 hod.. 

Následne sa členovia komisie presunuli na ďalšie rokovanie do Vily Košťálová, kde boli 

pánom starostom Dáriusom Krajčíromoboznámení s návrhom rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024 – 2026. 

           

 

 

 

 

 

                            Mgr. Beata Janatová 

                              predsedníčka  KVDŽP 

 

Zapísala:  T. Ledényiová 


